
REPUBLIKA HRVATSKA 

ZAGREBAČKA ŽUPANIJA 

GRAD SAMOBOR 

Gradsko vijeće 
 

KLASA: 024-02/23-02/9  

URBROJ: 238-27-04-01/02-23-40 

Samobor, 20. 12. 2023. 

 

ZAPISNIK 

27. sjednice Gradskog vijeća Grada Samobora, održane 20. prosinca 2023. 

godine u GALERIJI PRICA, Trg Matice hrvatske 6, Samobor 
 

Sjednica je započela u 17.08 sati. 

 

MIRAN ŠOIĆ – Poštovane dame i gospoda, gradski vijećnici, kolegice i kolege, 

gradonačelnice, zamjenik gradonačelnice, novoimenovani pročelnici gđa Jelena Sirovica, gđa 

Martina Kovačić i gosp. Aleksandar Mixich, koji su prisutni na sjednici, kao i sredstva 

priopćavanja, koja nas uredno i redovno prate, sve vas skupa pozdravljam. 

Kao što je i to i uobičajeno da izvršimo prozivku, pa molim gosp. Igora Čaića da prozove 

vijećnike, da vidimo da li imamo kvorum. 

 

IGOR ČAIĆ– Prozivka vijećnika. 

 

NAZOČNI VIJEĆNICI: 

Luka Bišćan, Davor Daničić, Irena Franceković, Goran Gorše, Ivan Horvat, , Tatijana 

Lenart, Marija Lindić, Željko Mataušić, Marko Matijaščić, Hrvoje Pemper, Marko Požgaj, 

Zvjezdana Sečen, Mihaela Slamar, Miran Šoić, te naknadno pristigli: Sanja Horvat Iveković, 

Matija Hržić, Darko Lisec 

 

IZOČNI VIJEĆNICI: 

Nika Fleiss – opravdala izostanak, Đurđica Jančikić – opravdala izostanak, Martin 

Komes, Željko Stanec 

 

MIRAN ŠOIĆ - Konstatiram da je od 21 vijećnika nazočno 14 vijećnika, a 7 izočno na 

sjednici, te se mogu donositi pravovaljane odluke i zaključci, te otvaram 27. sjednicu Gradskog 

vijeće Grada Samobora. 

 

DUŽNOSNICI: 

- Petra Škrobot, gradonačelnica Grada Samobora 

- Petar Burić, zamjenik gradonačelnice Grada Samobora 

 

OSTALI NAZOČNI: 

- Valentina Horvat, Davor Bošković, Martina Kovačić, Jelena Sirovica, Aleksandar Mixich 

- pročelnici Grada Samobora 

- Igor Čaić, voditelj Odsjeka za opće poslove i poslove Gradskog vijeća u Upravnom odjelu 

za opće, pravne i tehničke poslove 

- Tamara Mekinjić, unutarnja revizorica 

- Anja Franić Modrić, voditeljica Odsjeka za odnose s javnošću i informatičke poslove u 

Upravnom odjelu za opće, pravne i tehničke poslove 

- Zvjezdana Vlahović, referentica za administrativne poslove u Upravnom odjelu za opće, 

pravne i tehničke poslove 
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- Vesna Jelinčić, savjetnica za prostorno uređenje i razvoj u Upravnom odjelu za 

gospodarstvo, razvoj i projekte Europske unije 

- Igor Mališ, viši referent za informatičke poslove u Upravnom odjelu za opće, pravne i 

tehničke poslove 

- Martina Trošelj, ravnateljica Dječjeg vrtića Izvor, Samobor 

- javnost  

 

Predstavnici sredstava javnog priopćavanja. 

 

MIRAN ŠOIĆ – Uz poziv za današnju sjednicu primili ste Prijedlog dnevnog reda.  

Pitam da li ima prijedloga za izmjenu i dopunu dnevnog reda? 

Ako nema pitam tko je za ovakav prijedlog dnevnog reda. 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora jednoglasno je (14 „za“) 

usvojilo sljedeći 

 

DNEVNI RED 

 

0. Verifikacija Zapisnika 26. sjednice Gradskog vijeća Grada Samobora održane 30. 

studenog 2023. godine 

1. Prijedlog odluke o izmjenama i dopunama Odluke o raspodjeli rezultata Grada Samobora 

za 2022. godinu  

2. Prijedlog IV. izmjena i dopuna Proračuna Grada Samobora za 2023. godinu i projekcija 

za 2024. i 2025. godinu 

3. Prijedlog odluke o izmjenama Odluke o izvršavanju Proračuna Grada Samobora za 2023. 

godinu  

4. Prijedlog IV. izmjena i dopuna Programa gospodarenja i upravljanja gradskom 

imovinom i usmjeravanja prostornog razvoja Grada Samobora za 2023. godinu 

5. Prijedlog III. izmjena Programa mjera za razvoj malog gospodarstva, poljoprivrede i 

turizma Grada Samobora za 2023. godinu 

6. Prijedlog IV. izmjena i dopuna Programa građenja komunalne infrastrukture u Gradu 

Samoboru za 2023. godinu 

7. Prijedlog V. izmjena i dopuna Programa održavanja komunalne infrastrukture u Gradu 

Samoboru za 2023. godinu 

8. Prijedlog izmjena Programa korištenja sredstava naknade za zadržavanje nezakonito 

izgrađenih zgrada u prostoru na području grada Samobora u 2023. godini  
9. Prijedlog III. Izmjena i dopuna Programa javnih potreba u predškolskom odgoju i 

obrazovanju Grada Samobora za 2023. godinu 

10. Prijedlog IV. izmjena i dopuna Programa javnih potreba u školstvu Grada Samobora za 

2023. godinu 

11. Prijedlog III. izmjena Programa javnih potreba u kulturi Grada Samobora za 2023. 

godinu 

12. Prijedlog IV. izmjena Programa javnih potreba u socijalnoj skrbi i zdravstvu Grada 

Samobora za 2023. godinu 

13. Prijedlog odluke o načinu financiranja predstavnika nacionalnih manjina Grada 

Samobora 

14. Prijedlog odluke o provedbi postupaka jednostavne nabave 

15. Prijedlog odluke o izmjeni Odluke o zaduživanju Grada Samobora 

16. Prijedlog odluke o izboru najpovoljnije ponude za zakup poljoprivrednog zemljišta u 

vlasništvu Republike Hrvatske na području grada Samobora 

17. Prijedlog odluke o izradi Urbanističkog plana uređenja Križnice 

18. Prijedlog odluke o izradi Urbanističkog plana uređenja Hrastina 2 

19. Prijedlog odluke o izradi Urbanističkog plana uređenja 26 

20. Prijedlog odluke o izradi Urbanističkog plana uređenja 32 

21. Prijedlog odluke o izradi Urbanističkog plana uređenja Gajeva - sjever 



22. Prijedlog odluke o izradi izmjena i dopuna Urbanističkog plana uređenja radne zone 

Celine 

23. Prijedlog odluke o izmjenama i dopunama Odluke o izradi Urbanističkog plana uređenja 

Sveta Helena II u Samoboru 

24. Prijedlog odluke o III. izmjenama i dopunama Odluke o donošenju Urbanističkog plana 

uređenja Stražnik u Samoboru 

25. Prijedlog odluke o izmjeni Odluke o načinu ostvarivanja prednosti pri upisu djece i 

mjerilima za utvrđivanje visine roditeljskih uplata za ostvarivanje programa ranog i 

predškolskog odgoja i obrazovanja u dječjim vrtićima kojima je osnivač Grad Samobor  

26. Prijedlog odluke o izmjeni Odluke o novčanoj pomoći za opremu novorođenog djeteta 

27. Prijedlog odluke o sufinanciranju troškova medicinski pomognute oplodnje   

28. Prijedlog odluke o socijalnoj skrbi Grada Samobora  

29. Prijedlog provedbenog plana unaprjeđenja zaštite od požara na području grada Samobora 

za 2024. godinu 

30. Prijedlog III. izmjena i dopuna plana razvoja sustava civilne zaštite s financijskim 

učincima na području grada Samobora za razdoblje od 2023. do 2025. godine 

31. Godišnje izvješće o radu Dječjeg vrtića Grigor Vitez, Samobor, Perkovčeva 88/1, za 

pedagošku godinu 2022./2023. 

32. Godišnje izvješće o radu Dječjeg vrtića Izvor, Samobor, Gustava Krkleca 2, za 

pedagošku godinu 2022./2023. 

33. Prijedlog zaključka o davanju suglasnosti Ustanovi za upravljanje sportskim objektima 

Sportski objekti Samobor za sklapanje ugovora o poslovnoj suradnji sa Samoborskim 

športskim savezom za 2024. godinu 

34. Prijedlog zaključka o davanju suglasnosti za sklapanje ugovora o subvencioniranju 

prijevoza učenika srednjih škola s prijevoznikom „Autoturist Samobor d.o.o.“ za 

razdoblje od 01.01. do 31.12.2024. godine 

35. Prijedlog odluke o poništenju Javnog poziva za predlaganje kandidata za članove Savjeta 

mladih Grada Samobora 

36. Prijedlog javnog poziva za predlaganje kandidata za članove Savjeta mladih Grada 

Samobora 

37. Ostale informacije. 

 

Predsjednik Gradskog vijeća Grada Samobora prelazi na rad po usvojenom 

Dnevnom redu.  

 

MIRAN ŠOIĆ - Dajem na verifikaciju Zapisnik 26. sjednice Gradskog vijeća koju smo 

održali 30. studenog 20223. godine. 

 

Predsjednik Gradskog vijeća Grada Samobora konstatira da je stigla vijećnica gđa 

Sanja Horvat Iveković, te je sada na sjednici nazočno 15 vijećnika. 

 

Ima li primjedaba na Zapisnik? 

Ako nema primjedbi zaključujem raspravu i predlažem da verificiramo Zapisnik 26. 

sjednice Gradskog vijeća održane dana 30. studenog 2023. godine. 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora jednoglasno je (15 "za") 

donijelo  

ZAKLJUČAK 

 

I. 

Verificira se Zapisnik 26. sjednice Gradskog vijeća Grada Samobora održane 30. 

studenog 2023. godine, u tekstu kao što je dan u materijalima za sjednicu. 

 

II. 

Tekst Zapisnika prilaže se ovom zaključku i njegov je sastavni dio. 



 MIRAN ŠOIĆ – Budući da je ovo zadnja sjednica u ovoj godini pa smo na 

Predsjedništvu dogovorili da danas ne bi imali Aktualni sat, s obzirom da je puno točaka 

dnevnog reda, a malo bi se danas na kraju sjednice i podružili. 

 Stoga pitam, da li prihvaćate da aktualni sat produžimo na sljedećoj sjednici, a ako će 

biti potrebe za koje pitanje može se pod točkom Ostale informacije?  

Svi vijećnici jednoglasno su se složili s iznesenim prijedlogom predsjednika 

Gradskog vijeća.  

 

PETRA ŠKROBOT – Samo bih iznijela dvije informacije vijećnicima prije nego 

krenemo s dnevnim redom. 

 

MIRAN ŠOIĆ – Izvolite. 

 

PETRA ŠKROBOT – Predsjednik Vijeća je predstavio pročelnike, ali smo da još 

službeno informiramo, da nakon procesa koji je proveden odabrani su pročelnici upravnih 

odjela u Gradu, kolega Mixich, pročelnica Sirovica, koja je već za govornicom i predstavit će 

rebalans, Martina Kovačić, pročelnica Upravnog odjela za gospodarstvo, razvoj i projekte EU, 

tako da službeno budu svi informirani o tome. 

Druga informacija, danas smo dobili vijest vezano uz fondove EU, prošao nam je još 

jedan projekt i dobili smo sredstva za izgradnju dječjeg vrtića u Perivoju u iznosu od milijun 

sto trideset sedam tisuća eura, još sredstava za taj dječji vrtić. 

Evo, toliko, da podijelimo te lijepe vijesti s vama. 

 

AD1.) 

MIRAN ŠOIĆ - Prelazimo na prvu točku dnevnog reda – Prijedlog odluke o izmjenama 

i dopunama Odluke o raspodjeli rezultata Grada Samobora za 2022. godinu. 

Molim gđu Jelenu Sirovicu, pročelnicu Upravnog odjelu za financije da u ime 

predlagatelja obrazloži navedenu točku. 

 

JELENA SIROVICA - Daje uvodno obrazloženje po točki dnevnog reda, a koje su 

vijećnici dobili u materijalima za sjednicu. 

 

MIRAN ŠOIĆ - Raspravu po navedenoj točki dnevnog reda proveli su: 

- Odbor za financije i proračun i 

- Odbor za statutarno - pravna pitanja  

 

te su donijeli zaključak o prihvaćanju navedene točke dnevnog reda. 

 

Otvaram raspravu. 

Ima li pitanja? 

 

IRENA FRANCEKOVIĆ – Nisam vidjela u papirima, možda sam propustila, popis 

otpisanih stavaka. Jesmo to dobili ili nismo dobili? Znači, ti koji se otpisuje jel nisu naplaćeni, 

da li smo to dobili ili nismo dobili? 

 

JELENA SIROVICA – Niste dobili popis otpisanih stavaka zato što je to u okviru 

ovlaštenja gradonačelnice, sam otpis obveza, s obzirom da je iznos u okviru onoga u kojem je 

ona ovlaštena raspolagati, s toga taj popis nije bio tu. 

Mogu samo eventualno dopuniti, a radi se o starim ugovorima za neke radove po 

ondašnjim propisima se uskraćivalo deset posto vrijednosti radova ukoliko nisu bili usklađeni 

s ugovorom, odnosno ako nisu adekvatno izvedeni. Danas se to radi na drugi način da Grad 

fakturira kazne, a onda se to radilo da se jednostavno ne isplati dio računa. Tako se to godinama 

vuklo a to smo po nalazu Državne revizije dužni bili riješiti. Ako želite mi vam možemo 

pismeno očitovanje dostaviti.  



Predsjednik Gradskog vijeća Grada Samobora konstatira da je stigao i vijećnik 

Matija Hržić te je sada nazočno 16 vijećnika. 

 

MIRAN ŠOIĆ – Ima li još pitanja? 

Ako više nema pitanja, zaključujem raspravu i dajem na glasovanje Prijedlog odluke o 

izmjenama i dopunama Odluke o raspodjeli rezultata Grada Samobora za 2022. godinu  

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora većinom glasova (15 

„za“ i 1 „suzdržan“) donijelo je 

 

ODLUKU 

 

o izmjenama i dopunama Odluke o raspodjeli rezultata Grada Samobora za 2022. godinu u 

tekstu kao što je dan u materijalima za sjednicu. 

 Tekst Odluke o izmjenama i dopunama Odluke o raspodjeli rezultata prilaže se ovom 

zapisniku i njegov je sastavni dio. 

 

 

AD2.) 

MIRAN ŠOIĆ - Prelazimo na drugu točku dnevnog reda – Prijedlog IV. izmjena i 

dopuna Proračuna Grada Samobora za 2023. godinu i projekcija za 2024. i 2025. godinu. 

 

Molim gđu Jelenu Sirovicu, pročelnicu Upravnog odjelu za financije da u ime 

predlagatelja obrazloži navedenu točku. 

 

JELENA SIROVICA - Daje uvodno obrazloženje po točki dnevnog reda, a koje su 

vijećnici dobili u materijalima za sjednicu. 

 

MIRAN ŠOIĆ - Raspravu po navedenoj točki dnevnog reda proveli su: 

- Odbor za gospodarstvo, poduzetništvo, obrtništvo i ulaganja 

- Odbor za poljoprivredu i šumarstvo 

- Odbor za turizam i ugostiteljstvo 

- Odbor za društvene djelatnosti i brigu za mladež  

- Odbor za socijalnu skrb i zdravstvo 

- Odbor za hrvatske branitelje iz Domovinskog rata 

- Odbor za komunalnu djelatnost 

- Odbor za mjesnu samoupravu, imenovanje ulica i trgova te korekciju i usklađenje 

granica 

- Odbor za zaštitu okoliša i prostorno uređenje 

- Odbor za financije i proračun i 

- Odbor za statutarno - pravna pitanja  

 

te su donijeli zaključak o prihvaćanju navedene točke dnevnog reda. 

 

Otvaram raspravu. 

 Ima li pitanja? 

Ako nema pitanja, zaključujem raspravu i dajem na glasovanje Prijedlog IV. izmjena i 

dopuna Proračuna Grada Samobora za 2023. godinu i projekcija za 2024. i 2025. godinu. 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora većinom glasova (16 

„za“, i 1 „suzdržan“) donijelo je 

 

IV. IZMJENE I DOPUNE PRORAČUNA  

 

Grada Samobora za 2023. godinu i projekciju za 2024. i 2025. godinu u tekstu kao što je dan 

u materijalima za sjednicu. 



 Tekst IV. izmjena i dopuna Proračuna Grada Samobora za 2023. godinu i projekcija za 

2024. i 2025. godinu prilaže se ovom zapisniku i njegov je sastavni dio. 

 

 

AD3.) 

MIRAN ŠOIĆ - Prelazimo na treću točku dnevnog reda – Prijedlog odluke o 

izmjenama  Odluke o izvršavanju Proračuna Grada Samobora za 2023. godinu. 

 

Raspravu po navedenoj točki dnevnog reda proveli su: 

- Odbor za gospodarstvo, poduzetništvo, obrtništvo i ulaganja 

- Odbor za poljoprivredu i šumarstvo 

- Odbor za turizam i ugostiteljstvo 

- Odbor za društvene djelatnosti i brigu za mladež 

- Odbor za socijalnu skrb i zdravstvo 

- Odbor za hrvatske branitelje iz Domovinskog rata 

- Odbor za komunalnu djelatnost 

- Odbor za mjesnu samoupravu, imenovanje ulica i trgova te korekciju i usklađenje 

granica 

- Odbor za zaštitu okoliša i prostorno uređenje 

- Odbor za financije i proračun i 

- Odbor za statutarno - pravna pitanja  

 

te su donijeli zaključak o prihvaćanju navedene točke dnevnog reda. 

 

Predsjednik Gradskog vijeća Grada Samobora konstatira da je stigao vijećnik 

Darko Lisec te je sada nazočno 17. vijećnika na sjednici. 

 

Otvaram raspravu. 

 Ima li pitanja? 

Ako nema pitanja, zaključujem raspravu i dajem na glasovanje Prijedlog odluke o 

izmjenama  Odluke o izvršavanju Proračuna Grada Samobora za 2023. godinu. 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora većinom glasova (16 

„za“ i 1 „suzdržan“) donijelo je 

 

ODLUKU 

 

o izmjenama   Odluke o izvršavanju Proračuna Grada Samobora za 2023. godinu, u tekstu kao 

što je dan u materijalima za sjednicu. 

 Tekst Odluke o izmjenama Odluke o izvršavanju Proračuna Grada Samobora za 2023. 

godinu prilaže se ovom zapisniku i njegov je sastavni dio. 

 

 

AD4.) 

MIRAN ŠOIĆ - Prelazimo na četvrtu točku dnevnog reda – Prijedlog IV. izmjena i 

dopuna Programa gospodarenja i upravljanja gradskom imovinom i usmjeravanja prostornog 

razvoja Grada Samobora za 2023. godinu. 

Obrazloženja po navedenim programima ste primili u materijalima za sjednicu te ako 

bude pitanja stojimo na raspolaganju. 

 

Raspravu po navedenoj točki dnevnog reda proveli su: 

- Odbor za zaštitu okoliša i prostorno uređenje 

- Odbor za financije i proračun i 

- Odbor za statutarno - pravna pitanja  

 



te su donijeli zaključak o prihvaćanju navedene točke dnevnog reda. 

 

Otvaram raspravu. 

 Ima li pitanja? 

Ako nema pitanja, zaključujem raspravu i dajem na glasovanje Prijedlog IV. izmjena i 

dopuna Programa gospodarenja i upravljanja gradskom imovinom i usmjeravanja prostornog 

razvoja Grada Samobora za 2023. godinu. 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora većinom glasova (16 

„za“, 1 „suzdržan“) donijelo je 

 

IV. IZMJENE I DOPUNE PROGRAMA 

 

gospodarenja i upravljanja gradskom imovinom i usmjeravanja prostornog razvoja Grada 

Samobora za 2023. godinu, u tekstu kao što je dan u materijalima za sjednicu. 

Tekst IV. izmjena i dopuna Programa gospodarenja i upravljanja gradskom imovinom i 

usmjeravanja prostornog razvoja Grada Samobora za 2023. godinu prilaže se ovom zapisniku i 

njegov je sastavni dio. 

 

 

AD5.) 

MIRAN ŠOIĆ - Prelazimo na petu točku dnevnog reda – Prijedlog III. izmjena 

Programa mjera za razvoj malog gospodarstva, poljoprivrede i turizma Grada Samobora za 

2023. godinu. 

 

Raspravu po navedenoj točki dnevnog reda proveli su: 

- Odbor za gospodarstvo, poduzetništvo, obrtništvo i ulaganja 

- Odbor za poljoprivredu i šumarstvo 

- Odbor za turizam i ugostiteljstvo  

- Odbor za financije i proračun i 

- Odbor za statutarno - pravna pitanja  

te su donijeli zaključak o prihvaćanju navedene točke dnevnog reda. 

 

Otvaram raspravu. 

Ima li pitanja? 

Ako nema pitanja, zaključujem raspravu i dajem na glasovanje Prijedlog III. izmjena 

Programa mjera za razvoj malog gospodarstva, poljoprivrede i turizma Grada Samobora za 

2023. godinu 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora većinom glasova (15 

„za“ i 2 „protiv“) donijelo je 

 

III. IZMJENE PROGRAMA 

 

mjera za razvoj malog gospodarstva, poljoprivrede i turizma Grada Samobora za 2023. godinu 

u tekstu kao što je dan u materijalima za sjednicu. 

Tekst III. izmjena Programa mjera za razvoj malog gospodarstva, poljoprivrede i turizma 

Grada Samobora za 2023. godinu prilaže se ovom zapisniku i njegov je sastavni dio. 

 

 

AD6.) 

MIRAN ŠOIĆ - Prelazimo na šestu točku dnevnog reda – Prijedlog IV. izmjena i 

dopuna Programa građenja komunalne infrastrukture u Gradu Samoboru za 2023. godinu 

 

Raspravu po navedenoj točki dnevnog reda proveli su: 

- Odbor za komunalnu djelatnost 



- Odbor za mjesnu samoupravu, imenovanje ulica i trgova te korekciju i usklađenje 

granica 

- Odbor za financije i proračun i 

- Odbor za statutarno - pravna pitanja  

 

te su donijeli zaključak o prihvaćanju navedene točke dnevnog reda. 

 

Otvaram raspravu. 

Ima li pitanja? 

Ako nema pitanja, zaključujem raspravu i dajem na glasovanje Prijedlog IV. izmjena i 

dopuna Programa građenja komunalne infrastrukture u Gradu Samoboru za 2023. godinu. 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora jednoglasno je (17 „za“) 

donijelo  

 

IV. IZMJENE I DOPUNE PROGRAMA 

 

građenja komunalne infrastrukture u Gradu Samoboru za 2023. godinu u tekstu kao što je dan 

u materijalima za sjednicu. 

Tekst IV. izmjena i dopuna Programa građenja komunalne infrastrukture u Gradu 

Samoboru za 2023. godinu prilaže se ovom zapisniku i njegov je sastavni dio. 

 

 

AD7.) 

MIRAN ŠOIĆ - Prelazimo na sedma točku dnevnog reda – Prijedlog V. izmjena i 

dopuna Programa održavanja komunalne infrastrukture u Gradu Samoboru za 2023. godinu. 

 

Raspravu po navedenoj točki dnevnog reda proveli su: 

- Odbor za komunalnu djelatnost 

- Odbor za mjesnu samoupravu, imenovanje ulica i trgova te korekciju i usklađenje 

granica 

- Odbor za financije i proračun i 

- Odbor za statutarno - pravna pitanja  

 

te su donijeli zaključak o prihvaćanju navedene točke dnevnog reda. 

 

Otvaram raspravu. 

Ima li pitanja? 

Ako nema pitanja, zaključujem raspravu i dajem na glasovanje Prijedlog V. izmjena i 

dopuna Programa održavanja komunalne infrastrukture u Gradu Samoboru za 2023. godinu. 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora jednoglasno je (17 „za“) 

donijelo  

 

V. IZMJENE I DOPUNE PROGRAMA 

 

održavanja komunalne infrastrukture u Gradu Samoboru za 2023. godinu u tekstu kao što je 

dan u materijalima za sjednicu. 

Tekst V. izmjena i dopuna Programa održavanja komunalne infrastrukture u Gradu 

Samoboru za 2023. godinu prilaže se ovom zapisniku i njegov je sastavni dio. 

 

 

AD8.) 

MIRAN ŠOIĆ - Prelazimo na osmu točku dnevnog reda – Prijedlog izmjena Programa 

korištenja sredstava naknade za zadržavanje nezakonito izgrađenih zgrada u prostoru na 

području grada Samobora u 2023. godini. 



Raspravu po navedenoj točki dnevnog reda proveli su: 

- Odbor za zaštitu okoliša i prostorno uređenje 

- Odbor za financije i proračun i 

- Odbor za statutarno - pravna pitanja  

 

te su donijeli zaključak o prihvaćanju navedene točke dnevnog reda. 

Otvaram raspravu. 

Ima li pitanja? 

Ako nema pitanja, zaključujem raspravu i dajem na glasovanje Prijedlog izmjena 

Programa korištenja sredstava naknade za zadržavanje nezakonito izgrađenih zgrada u prostoru 

na području grada Samobora u 2023. godini. 
Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora jednoglasno je (17 „za“) 

donijelo  

 

IZMJENE PROGRAMA 

 

korištenja sredstava naknade za zadržavanje nezakonito izgrađenih zgrada u prostoru na 

području grada Samobora u 2023. godini u tekstu kao što je dano u materijalima za sjednicu. 

 Tekst Izmjene Programa korištenja sredstava naknade za zadržavanje nezakonito 

izgrađenih zgrada u prostoru prilaže se ovom zapisniku i njegov je sastavni dio. 

 

 

AD9.) 

MIRAN ŠOIĆ - Prelazimo na devetu točku dnevnog reda – Prijedlog III. izmjena i 

dopuna Programa javnih potreba u predškolskom odgoju i obrazovanju Grada Samobora za 

2023. godinu. 

 

Raspravu po navedenoj točki dnevnog reda proveli su: 

- Odbor za društvene djelatnosti i brigu za mladež 

- Odbor za financije i proračun i 

- Odbor za statutarno - pravna pitanja  

 

te su donijeli zaključak o prihvaćanju navedene točke dnevnog reda. 

 

Otvaram raspravu. 

Ima li pitanja? 

Ako nema pitanja, zaključujem raspravu i dajem na glasovanje Prijedlog III. izmjena i 

dopuna Programa javnih potreba u predškolskom odgoju i obrazovanju Grada Samobora za 

2023. godinu. 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora većinom glasova (16 

„za“ i 1 „suzdržan“) donijelo je 

 

III. IZMJENE I DOPUNE PROGRAMA 

 

javnih potreba u predškolskom odgoju i obrazovanju Grada Samobora za 2023. godinu, u tekstu 

kao što je dan u materijalima za sjednicu. 

Tekst II. izmjena Programa javnih potreba u predškolskom odgoju i obrazovanju Grada 

Samobora za 2023. godinu prilaže se ovom zapisniku i njego je sastavni dio. 

 
 

AD10.) 

MIRAN ŠOIĆ - Prelazimo na desetu točku dnevnog reda – Prijedlog IV. izmjena i 

dopuna Programa javnih potreba u školstvu Grada Samobora za 2023. godinu. 

 



Raspravu po navedenoj točki dnevnog reda proveli su: 

- Odbor za društvene djelatnosti i brigu za mladež 

- Odbor za financije i proračun i 

- Odbor za statutarno - pravna pitanja  

 

te su donijeli zaključak o prihvaćanju navedene točke dnevnog reda. 

 

Otvaram raspravu. 

Ima li pitanja? 

Ako nema pitanja, zaključujem raspravu i dajem na glasovanje Prijedlog IV. izmjena i 

dopuna Programa javnih potreba u školstvu Grada Samobora za 2023. godinu. 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora većinom glasova (16 

„za“ i 1 „suzdržan“) donijelo 

 

IV. IZMJENE I DOPUNE PROGRAMA 

 

javnih potreba u školstvu Grada Samobora za 2023. godinu, u tekstu kao što je dan u 

materijalima za sjednicu. 

Tekst iv. izmjena i dopuna Programa javnih potreba u školstvu Grada Samobora za 

2023. godinu prilaže se ovom zapisniku i njego je sastavni dio. 

 

 

AD11.) 

MIRAN ŠOIĆ - Prelazimo na jedanaestu točku dnevnog reda – Prijedlog III. izmjena 

Programa javnih potreba u kulturi Grada Samobora za 2023. godinu. 

 

Raspravu po navedenoj točki dnevnog reda proveli su: 

- Odbor za društvene djelatnosti i brigu za mladež 

- Odbor za financije i proračun i 

- Odbor za statutarno - pravna pitanja  

 

te su donijeli zaključak o prihvaćanju navedene točke dnevnog reda. 

 

Otvaram raspravu. 

Ima li pitanja? 

Ako nema pitanja, zaključujem raspravu i dajem na glasovanje Prijedlog III. izmjena 

Programa javnih potreba u kulturi Grada Samobora za 2023. godinu. 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora većinom glasova (16 

„za“ i 1 „suzdržan“) donijelo 

 

III. IZMJENE PROGRAMA 

 

javnih potreba u kulturi Grada Samobora za 2023. godinu, u tekstu kao što je dan u materijalima 

za sjednicu. 

Tekst III. izmjena Programa javnih potreba u kulturi Grada Samobora za 2023. godinu 

prilaže se ovom zapisniku i njego je sastavni dio. 

 

 

AD12.) 

MIRAN ŠOIĆ - Prelazimo na dvanaestu točku dnevnog reda – Prijedlog IV. izmjena 

Programa javnih potreba u socijalnoj skrbi Grada Samobora za 2023. godinu. 

 

Raspravu po navedenoj točki dnevnog reda proveli su: 

- Odbor za socijalnu skrb i zdravstvo 



- Odbor za hrvatske branitelje iz Domovinskog rata 

- Odbor za financije i proračun i 

- Odbor za statutarno - pravna pitanja  

 

te su donijeli zaključak o prihvaćanju navedene točke dnevnog reda. 

 

Otvaram raspravu. 

Ima li pitanja? 

Ako nema pitanja, zaključujem raspravu i dajem na glasovanje Prijedlog IV. izmjena 

Programa javnih potreba u socijalnoj skrbi Grada Samobora za 2023. godinu. 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora većinom glasova (16 

„za“ i 1 „suzdržan“) donijelo 

 

IV. IZMJENE PROGRAMA 

 

javnih potreba u socijalnoj skrbi Grada Samobora za 2023. godinu, u tekstu kao što je dan u 

materijalima za sjednicu. 

Tekst IV. izmjena Programa javnih potreba u socijalnoj skrbi Grada Samobora za 2023. 

godinu prilaže se ovom zapisniku i njego je sastavni dio. 

 

 

AD13.) 

MIRAN ŠOIĆ - Prelazimo na trinaestu točku dnevnog reda – Prijedlog odluke o načinu 

financiranja predstavnika nacionalnih manjina Grada Samobora. 

 

Raspravu po navedenoj točki dnevnog reda proveli su: 

- Odbor za financije i proračun i 

- Odbor za statutarno - pravna pitanja  

 

te su donijeli zaključak o prihvaćanju navedene točke dnevnog reda. 

 

Otvaram raspravu. 

Ima li pitanja? 

Ako nema pitanja, zaključujem raspravu i dajem na glasovanje Prijedlog odluke o 

načinu financiranja predstavnika nacionalnih manjina Grada Samobora. 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora jednoglasno je (17 „za“) 

donijelo 

 

ODLUKU 

 

o načinu financiranja predstavnika nacionalnih manjina Grada Samobora u tekstu kao što je dan 

u materijalima za sjednicu. 

 Tekst Odluke o načinu financiranja predstavnika nacionalnih manjina prilaže se ovom 

zapisniku i njegov je sastavni dio. 

 

 

AD14.) 

MIRAN ŠOIĆ - Prelazimo na četrnaestu točku dnevnog reda – Prijedlog odluke o 

provedbi postupaka jednostavne nabave. 

 

Raspravu po navedenoj točki dnevnog reda proveli su: 

- Odbor za financije i proračun i 

- Odbor za statutarno - pravna pitanja  

 



te su donijela zaključak o prihvaćanju navedene točke dnevnog reda. 

 

Otvaram raspravu. 

Ima li pitanja? 

(Vijećnica Irena Franceković priča bez uključenog mikrofona, pa se isto ne unosi u 

zapisnik.) 

 

MIRAN ŠOIĆ - Molim gđu Jelenu Sirovicu za kratko uvodno obrazloženje. 

 

JELENA SIROVICA – Ova odluka je napravljena iz tri razloga, prvenstveno zamjena 

kune u euro, da bi uskladili neke iznose. Također, od nove godine stupa na snagu novi 

elektronički oglasnik javne nabave koji ima neke novine u odnosu na postojeći, pa da bi 

uskladili s tim nekim novim sitnicama u elektroničkom oglasniku javne nabave, a dio je već u 

ovoj odluci uključen. Isto tako uvođenje instituta pojašnjenja ponuda u postupcima jednostavne 

nabave. Znači, ova odluka je dosta usuglašavana s raznim odlukama od dosta ministarstava. 

Trudili smo se uzeti najbolju praksu što s državne razine što s lokalne razine, a to je akt kojeg 

mi moramo imati. Znači, ovaj iz 2017. je malo već zastario, ne samo zbog kune i eura, nego 

zbog tih nekih postupnih rješavanja u praksi. Osnovne izmjene da smo uskladili pragove nabave 

do deset tisuća eura bez PDV-a, da to provode nadležni upravni odjeli. Sve što je do visine 

jednostavne nabave sukladno zakonu možemo odrediti sami koji odjel će što provoditi u kojem 

trenu, a u trenutku kada to pređe prag javne nabave onda to mora raditi ovlaštena osoba za 

provođenje postupka javne nabave. 

 

MIRAN ŠOIĆ – Ima li još pitanja? 

 

SANJA HORVAT IVEKOVIĆ – S obzirom na izmjene koje su bile iz kuna u eure, 

isto tako bismo trebali potaknuti i promjene naših ustanova kojima je Grad osnivač, te iste 

pravilnike, odnosno statute uskladiti s tekućom problematikom, ne znam koji će biti nadležan 

odjel po svakoj ustanovi, ali u principu Upravni odjel za opće poslove. Mislim da bi to isto 

trebalo ili ne bi, ispravite me. 

 

MIRAN ŠOIĆ – Ima li još pitanja? 

Ako nema pitanja, zaključujem raspravu i dajem na glasovanje Prijedlog odluke o 

provedbi postupaka jednostavne nabave. 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora jednoglasno je (17 „za“) 

donijelo 

 

ODLUKU 

 

o provedbi postupaka jednostavne nabave u tekstu kao što je dan u materijalima za sjednicu. 

 Tekst Odluke o provedbi postupaka jednostavne nabave prilaže se ovom zapisniku i 

njegov je sastavni dio. 

 

 

AD15.) 

MIRAN ŠOIĆ - Prelazimo na petnaestu točku dnevnog reda – Prijedlog odluke o 

izmjeni Odluke o zaduživanju Grada Samobora. 

 

Raspravu po navedenoj točki dnevnog reda proveli su: 

- Odbor za financije i proračun i 

- Odbor za statutarno - pravna pitanja  

 

te su donijela zaključak o prihvaćanju navedene točke dnevnog reda. 

 



Otvaram raspravu. 

Ima li pitanja? 

Ako nema pitanja, zaključujem raspravu i dajem na glasovanje Prijedlog odluke o 

izmjeni Odluke o zaduživanju Grada Samobora. 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora jednoglasno je (17 „za“) 

donijelo 

 

ODLUKU 

 

o izmjeni Odluke o zaduživanju Grada Samobora u tekstu kao što je dan u materijalima za 

sjednicu. 

 Tekst Odluke o izmjeni Odluke o zaduživanju prilaže se ovom zapisniku i njegov je 

sastavni dio. 

 

 

AD16.) 

MIRAN ŠOIĆ – Prelazimo na šesnaestu točku dnevnog reda - Prijedlog odluke o izboru 

najpovoljnije ponude za zakup poljoprivrednog zemljišta u vlasništvu Republike Hrvatske na 

području grada Samobora. 

 

Raspravu po navedenoj točki dnevnog reda proveli su: 

- Odbor za poljoprivredu i šumarstvo 

- Odbor za financije i proračun i 

- Odbor za statutarno - pravna pitanja  

 

te su donijela zaključak o prihvaćanju navedene točke dnevnog reda. 

 

Otvaram raspravu. 

Ima li pitanja? 

Ako nema pitanja, zaključujem raspravu i dajem na glasovanje Prijedlog odluke o izboru 

najpovoljnije ponude za zakup poljoprivrednog zemljišta u vlasništvu Republike Hrvatske na 

području grada Samobora. 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora jednoglasno je (17 „za“) 

donijelo 

 

ODLUKU 

 

o izboru najpovoljnije ponude za zakup poljoprivrednog zemljišta u vlasništvu Republike 

Hrvatske na području grada Samobora. 

 

 

AD17.) 

MIRAN ŠOIĆ – Prelazimo na sedamnaestu točku dnevnog reda - Prijedlog odluke o 

izradi Urbanističkog plana uređenja Križnice. 

 

Raspravu po navedenoj točki dnevnog reda provela su: 

- Odbor za zaštitu okoliša i prostorno uređenje i 

- Odbor za statutarno - pravna pitanja  

 

te su donijela zaključak o prihvaćanju navedene točke dnevnog reda. 

 

Otvaram raspravu. 

 Ima li pitanja? 

 



 IRENA FRANCEKOVIĆ – Sada imamo, mislim, šest točaka vezanih za UPU, pa bih 

molila da nadležna pročelnica da nam za svaku od tih točaka kaže otprilike zbog čega se rade 

UPU na nekom području, tko ga financira, jer unutra piše iz drugih sredstava i za svaku točku 

drugačije. S obzirom da moramo glasati o tome voljeli bih znati zbog čega se radi neki UPU i 

tko ga financira, imenom i prezimenom, a ne neki ovi i neki oni? Eto, samo bih vas to molila 

kada krenemo, prva je Križnica pa redom. 

 

 MARTINA KOVAČIĆ – Nova sam pročelnica Upravnog odjela za gospodarstvo, 

razvoj i projekte EU. 

 Nastavno na upit gđe Franceković, imamo šest točaka vezano za UPU i prvi se odnosi 

na UPU Križnice. Znači, primarno ga donosimo zbog pisma namjere za financiranje tvrtke 

Bijuk. Donosi se zbog planiranja neizgrađenog i neuređenog područja u obuhvatu UPU-a 

Križnice. To je najkraće što mogu reći jer svi znate kompleksnost prostornih planova, kao i ja 

sama, pa mi je zato kolegica Vesna tu u pozadini ako će biti nekih pitanja na koje neću znati 

odgovor. Znači, investitora ste čuli, razlog pokretanje ste čuli, zašto se donosi također, u 

principu sve ove odluke se donose sada kako bi sam izrada krenula. 

 

 MIRAN ŠOIĆ – Ima li još pitanja? 

Ako više nema pitanja, zaključujem raspravu i dajem na glasovanje Prijedlog odluke o 

izradi Urbanističkog plana uređenja Križnice. 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora jednoglasno je (17 „za“) 

donijelo 

 

ODLUKU 

 

o izradi Urbanističkog plana uređenja Križnice u tekstu kao što je dan u materijalima za 

sjednicu. 

 Tekst Odluke o izradi Urbanističkog plana uređenja Križnice prilaže se ovom zapisniku 

i njegov je sastavni dio. 

 

 

AD18.) 

MIRAN ŠOIĆ - Prelazimo na osamnaestu točku dnevnog reda -Prijedlog odluke o 

izradi Urbanističkog plana uređenja Hrastina 2. 

 

MARTINA KOVAČIĆ – UPU Hrastina 2, pismo namjere po pitanju financiranja ovog 

UPU-a donio je gosp. Roberto Gudelj, razlozi su također planiranje neizgrađenog i neuređenog 

područja u obuhvatu UPU-a Hrastina 2. To je za mješovitu namjenu višestambene građevine, 

ovo je sada po pitanju stambene namjene. 

 

MIRAN ŠOIĆ - Raspravu po navedenoj točki dnevnog reda provela su: 

- Odbor za zaštitu okoliša i prostorno uređenje i 

- Odbor za statutarno - pravna pitanja  

 

te su donijela zaključak o prihvaćanju navedene točke dnevnog reda. 

 

Otvaram raspravu. 

Ima li pitanja? 

Ako nema pitanja, zaključujem raspravu i dajem na glasovanje Prijedlog odluke o izradi 

Urbanističkog plana uređenja Hrastina 2. 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora jednoglasno je (17 „za“) 

donijelo 

 

 



ODLUKU 

 

o izradi Urbanističkog plana uređenja Hrastina 2 u tekstu kao što je dan u materijalima za 

sjednicu. 

 Tekst Odluke o izradi Urbanističkog plana uređenja Hrastina 2 prilaže se ovom 

zapisniku i njegov je sastavni dio. 

 

 

AD19.) 

MIRAN ŠOIĆ - Prelazimo na devetnaestu točku dnevnog reda - Prijedlog odluke o 

izradi Urbanističkog plana uređenja 26. 

 

Raspravu po navedenoj točki dnevnog reda provela su: 

- Odbor za zaštitu okoliša i prostorno uređenje i 

- Odbor za statutarno - pravna pitanja  

 

te su donijela zaključak o prihvaćanju navedene točke dnevnog reda. 

 

Molim pročelnicu za kratko obrazloženje. 

 

MARTINA KOVAČIĆ – Inicijativu ovog UPU-a donijelo je pet vlasnika čestice, a 

također zbog urbanističkog planiranja neizgrađenog i neuređenog područja u stambenu 

namjenu, odnosno obiteljske stambene zgrade. To je Perivoj. 

 

MATIJA HRŽIĆ – Samo sam htio pitati, znači, to su sve UPU suženog obuhvata, jel 

tako? Nije, potpuni obuhvat po svim točkama, znači, Bijuk, Križnice i Hrastina 2 su suženi 

obuhvati. 

 

VESNA JELINČIĆ – Znači, UPU Križnice smanjenog je obuhvata kako je određeno 

sukladno Odluci o izradi V. točkastih izmjena GUP-a zbog toga što se V. točkastim izmjenama 

GUP-a jedan dio UPU-a Križnice prenamijenjuje u trgovačku namjenu pa je višestambene 

namjena UPU-a Križnice pomaknuta sjevernije. UPU Križnice se radi trenutno po cijelom 

obuhvatu Križnice, minus obuhvat koji je po Odluci u V. točkastim izmjenama GUP-a. 

Svi obuhvati urbanističkih planova rade se prema namjenama koje su zadane ili GUP-

om ili Prostornim planom uređenja Grada Samobora. Niti jedna namjena se ne mijenja jer se 

prostorni planovi, odnosno urbanistički planovi uređenja najužeg obuhvata namjena im se ne 

smije mijenjati u odnosu na plan višeg reda. Znači, one namjene koje su zadane planom višeg 

reda ostaju u planovima nižeg reda. 

UPU 26 to je nekoliko parcela u Perivoju i to je potpuni obuhvat, to je Jezerska ulica. 

 

MIRAN ŠOIĆ – Ima li još pitanja? 

Ako nema više pitanja, zaključujem raspravu i dajem na glasovanje Prijedlog odluke o 

izradi Urbanističkog plana uređenja 26. 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora jednoglasno je (17 „za“) 

donijelo 

 

ODLUKU 

 

o izradi Urbanističkog plana uređenja 26 u tekstu kao što je dan u materijalima za sjednicu. 

 Tekst Odluke o izradi Urbanističkog plana uređenja 26 prilaže se ovom zapisniku i 

njegov je sastavni dio. 

 

 

 



AD20.) 

MIRAN ŠOIĆ - Prelazimo na dvadesetu točku dnevnog reda - Prijedlog odluke o izradi 

Urbanističkog plana uređenja 32. 

 

Raspravu po navedenoj točki dnevnog reda provela su: 

- Odbor za zaštitu okoliša i prostorno uređenje i 

- Odbor za statutarno - pravna pitanja  

 

te su donijela zaključak o prihvaćanju navedene točke dnevnog reda. 

 

Molim pročelnicu Kovačić da odgovori na pitanja kao na prethodnim točkama dnevnog 

reda. 

 

MARTINA KOVAČIĆ – UPU 32 je pokrenut na inicijativu šest vlasnika čestica, radi 

neizgrađenog i neuređenog područja u stambenu namjenu obiteljske stambene zgrade. 

 

VESNA JELINČIĆ – Samo da malo svima pojasnim zašto spominjemo stalno 

neuređeno i neizgrađeno područje. Znači, 2020. godine izmjenom Zakona o prostornom 

uređenju članak 201. svi gradovi su morali i svoje planove, i dopunu Prostornog plana uređenja 

Grada Samobora po tom članku u svim svojim planovima odrediti zone neuređenog i 

neizgrađenog područja, a to su ona područja gdje su čestice koje nemaju pristupa cesti ili 

nemaju odvodnju. Ako ste gledali naš GUP imamo obavezu izrade četrdeset UPU-a, četrdeset 

planova uske zone obuhvata. To je ogromno opterećenje i za građane koji su se našli u tim 

obuhvatima i za Grad i za samo prostorno uređenje, tako da velikim naporima mi sada moramo 

izraditi veliki broj planova. 

Što se tiče UPU-a 32 on se radi u cijelom obuhvatu i uglavnom sada sve ove urbanističke 

planove uređenja financiraju stanari koji su se našli u tim obuhvatima tih planova, zato što imaju 

ovdje svoje čestice a ne mogu graditi obiteljske kuće na tim područjima. Uglavnom ljudi dolaze 

s pismom namjere da pokreću izradu tih planova. Eto, to ju uglavnom priča o tome. 

UPU 32 se nalazi u Dijanićevoj ulici kod pruge iza Konzuma. 

 

MIRAN ŠOIĆ – Ima li pitanja? 

Ako nema pitanja, zaključujem raspravu i dajem na glasovanje Prijedlog odluke o izradi 

Urbanističkog plana uređenja 32. 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora jednoglasno je (17 „za“) 

donijelo 

 

ODLUKU 

 

o izradi Urbanističkog plana uređenja 32 u tekstu kao što je dan u materijalima za sjednicu. 

 Tekst Odluke o izradi Urbanističkog plana uređenja 32 prilaže se ovom zapisniku i 

njegov je sastavni dio. 

 

 

AD21.) 

MIRAN ŠOIĆ - Prelazimo na dvadeset prvu točku dnevnog reda - – Prijedlog odluke 

o izradi Urbanističkog plana uređenja Gajeva – sjever. 

 

Raspravu po navedenoj točki dnevnog reda provela su: 

- Odbor za zaštitu okoliša i prostorno uređenje i 

- Odbor za statutarno - pravna pitanja  

 

te su donijela zaključak o prihvaćanju navedene točke dnevnog reda. 

 



Molim pročelnicu Kovačić da odgovori na isto pitanje. 

 

 MARINA KOVAČIĆ – Inicijativu je pokazala tvrtka Inženjerski biro d.o.o., a 

kolegica Jelinčić ću zamoliti da još nadoda, a propos ove tematike.  

 

 VESNA JELINČIĆ – Gajeva sjever je stara tiskara A.G. Matoš koja se nalazi u zoni 

stroge zaštite kulturno-povijesne cjeline Grada Samobora. Po GUP-u je također obaveza 

provođenja urbanističkog-arhitektonskog natječaja pri izradi samog UPU-a. Arhitektonsko-

urbanistički natječaj bio je proveden i Grad Samobor je tražio da se prije samog pokretanja 

izrade UPU-a o projektu očituje i Konzervatorski odjel u Zagrebu. Oni su tražili da se samo 

idejno rješenje za taj urbanistički plan nešto korigira s obzirom da će sama zgrada koje poslije 

dolazi na građevinsku dozvolu ići njima na suglasnost i nakon što je projekt dobio pozitivno 

mišljenje Konzervatora, a to je jedna studija za izradu UP na mjestu stare tiskare A.G. Matoš. 

Taj plan se također radi u suženom području, suženom obuhvatu, zbog toga što se lokacija 

starog autobusnog kolodvora vlasnik nije želio isključiti u izradu ovog plana, na žalost, tako da 

se radi samo sjeverni dio tog obuhvata. Nakon što je proveden urbanističko-arhitektonski 

natječaj za izradu UPU-a i dobiveni su svi potrebni dokumenti sukladno Zakonu o prostornom 

uređenju koji prethodi izradi svakog UP, a ovdje se pokreće odluka o izradi plana, a 

međuvremenu se promijenio i vlasnik. 

  

 IRENA FRANCEKOVIĆ – Sve ste nam lijepo odgovorili, ali nam niste rekli što se to 

planira tamo graditi? 

 Pokraj tiskare A.G. Matoš je Ćosić dobio onu ogromnu zgradurinu na četiri kata, koja 

po meni, a nemam pojma, da li je to po našem Prostornom planu ili nečemu dobivena 

građevinska dozvola. O tome nam može reći gosp. Bošković. Niti jedna zgrada tamo nije tako 

visoka. Konzervatori su svašta zahtijevali, zahtijevali su i u Perkovčevoj na starom Komunalcu 

balkona na ulicu jer je to po samoborskom starom običaju, možda u Hercegovini, ali ne i u 

Samoboru. Sada bih samo htjela obrazloženje, da li će još niknuti jedna takva ogromna zgrada 

tamo i da li će se jedna takva ogromna zgrada graditi na budućem autobusnom kolodvoru, tako 

da znamo da će nam u srcu grada biti sami beton. Samo to bih htjeli znati otprilike što se planira, 

niste vi ništa krivi, ali samo tražim odgovor. 

 

 VESNA JELINČIĆ – Za autobusni kolodvor nije nikakav zahtjev još podnesen, ne 

znamo, bilo bi dobro da se UP radi za cijelu lokaciju i cijeli obuhvat plana, međutim ne. Na tom 

mjestu je mješovita namjena prema GUP-u, prema tome može se raditi bilo kakva namjena 

zgrade, može biti mala zgrada, a može biti višestambena zgrada. Međutim, ovdje će se raditi 

stambeno-poslovna zgrada na dva kata s uvučenim potkrovljem. Bit će kat niža od susjedne 

zgrade, a to je bio uvjet Konzervatora. 

  

 MIRAN ŠOIĆ – Ima još pitanja? 

 Ako nema više pitanja, zaključujem raspravu i dajem na glasovanje Prijedlog odluke o 

izradi Urbanističkog plana uređenja Gajeva – sjever.. 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora jednoglasno je (17 „za“) 

donijelo 

 

ODLUKU 

 

o izradi Urbanističkog plana uređenja Gajeva - sjever u tekstu kao što je dan u materijalima za 

sjednicu. 

 Tekst Odluke o izradi Urbanističkog plana uređenja Gajeva - sjever prilaže se ovom 

zapisniku i njegov je sastavni dio. 

 

 

 



AD22.) 

MIRAN ŠOIĆ - Prelazimo na dvadeset drugu točku dnevnog reda – Prijedlog odluke 

o izradi izmjena i dopuna Urbanističkog plana uređenja radne zone Celine. 

 

Raspravu po navedenoj točki dnevnog reda provela su: 

- Odbor za zaštitu okoliša i prostorno uređenje i 

- Odbor za statutarno - pravna pitanja  

 

te su donijela zaključak o prihvaćanju navedene točke dnevnog reda. 

 

Otvaram raspravu. 

Ima li pitanja? 

Ako nema pitanja, zaključujem raspravu i dajem na glasovanje Prijedlog odluke o izradi 

izmjena i dopuna Urbanističkog plana uređenja radne zone Celine. 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora jednoglasno je (17 „za“) 

donijelo 

 

ODLUKU 

 

o izradi izmjena i dopuna Urbanističkog plana uređenja radne zone Celine u tekstu kao što je 

dan u materijalima za sjednicu. 

 Tekst Odluke o izradi izmjena i dopuna Urbanističkog plana radne zone Celine prilaže 

se ovom zapisniku i njegov je sastavni dio. 

 

 

AD23.) 

MIRAN ŠOIĆ - Prelazimo na dvadeset treću točku dnevnog reda - Prijedlog odluke o 

izmjenama i dopunama Odluke o izradi Urbanističkog plana uređenja Sveta Helena II u 

Samoboru. 

 

Raspravu po navedenoj točki dnevnog reda provela su: 

- Odbor za zaštitu okoliša i prostorno uređenje i 

- Odbor za statutarno - pravna pitanja  

 

te su donijela zaključak o prihvaćanju navedene točke dnevnog reda. 

 

Otvaram raspravu. 

Ima li pitanja? 

Ako nema pitanja, zaključujem raspravu i dajem na glasovanje Prijedlog odluke o 

izmjenama i dopunama Odluke o izradi Urbanističkog plana uređenja Sveta Helena II u 

Samoboru. 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora jednoglasno je (17 „za“) 

donijelo 

 

ODLUKU 

 

o izmjenama i dopunama Odluke o izradi Urbanističkog plana uređenja Sveta Helena II u tekstu 

kao što je dan u materijalima za sjednicu. 

 Tekst Odluke o izmjenama i dopunama Odluke o izradi Urbanističkog plana uređenja 

Sveta Helena II prilaže se ovom zapisniku i njegov je sastavni dio. 

 

 

 

 



AD24.) 

MIRAN ŠOIĆ - Prelazimo na dvadeset četvrtu točku dnevnog reda – Prijedlog odluke 

o III. izmjenama i dopunama Odluke o donošenju Urbanističkog plana uređenja Stražnik u 

Samoboru. 

 

Raspravu po navedenoj točki dnevnog reda provela su: 

- Odbor za zaštitu okoliša i prostorno uređenje i 

- Odbor za statutarno - pravna pitanja  

 

te su donijela zaključak o prihvaćanju navedene točke dnevnog reda. 

 

Otvaram raspravu. 

Ima li pitanja? 

Ako nema pitanja, zaključujem raspravu i dajem na glasovanje Prijedlog odluke o III. 

izmjenama i dopunama Odluke o donošenju Urbanističkog plana uređenja Stražnik u 

Samoboru. 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora jednoglasno je (17 „za“) 

donijelo 

 

ODLUKU 

 

o III. izmjenama i dopunama Odluke o donošenju Urbanističkog plana uređenja Stražnik u 

Samoboru u tekstu kao što je dan u materijalima za sjednicu. 

 Tekst Odluke o III. izmjenama i dopunama Odluke o donošenju Urbanističkog plana 

uređenja Stražnik u Samoboru prilaže se ovom zapisniku i njegov je sastavni dio. 

 

 

AD25.) 

MIRAN ŠOIĆ - Prelazimo na dvadeset petu točku dnevnog reda - Prijedlog odluke o 

izmjeni Odluke o načinu ostvarivanja prednosti pri upisu djece i mjerilima za utvrđivanje visine 

roditeljskih uplata za ostvarivanje programa ranog i predškolskog odgoja i obrazovanja u 

dječjim vrtićima kojima je osnivač Grad Samobor.  

 

Raspravu po navedenoj točki dnevnog reda proveli su: 

- Odbor za društvene djelatnosti i brigu za mladež 

- Odbor za financije i proračun i 

- Odbor za statutarno - pravna pitanja  

 

te su donijeli zaključak o prihvaćanju navedene točke dnevnog reda. 

 

Otvaram raspravu. 

Ima li pitanja? 

Ako nema pitanja, zaključujem raspravu i dajem na glasovanje Prijedlog odluke o 

izmjeni Odluke o načinu ostvarivanja prednosti pri upisu djece i mjerilima za utvrđivanje visine 

roditeljskih uplata za ostvarivanje programa ranog i predškolskog odgoja i obrazovanja u 

dječjim vrtićima kojima je osnivač Grad Samobor.  

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora jednoglasno je (17 „za“) 

donijelo 

 

ODLUKU 

 

o izmjeni Odluke o načinu ostvarivanja prednosti pri upisu djece i mjerilima za utvrđivanje 

visine roditeljskih uplata za ostvarivanje programa ranog i predškolskog odgoja i obrazovanja 



u dječjim vrtićima kojima je osnivač Grad Samobor u tekstu kao što je dan u materijalima za 

sjednicu. 

Tekst Odluke o izmjeni Odluke o načinu ostvarivanja prednosti pri upisu djece i 

mjerilima za utvrđivanje visine roditeljskih uplata prilaže se ovom zapisniku i njegov je sastavni 

dio. 

 

 

AD26.) 

MIRAN ŠOIĆ – Prelazimo na dvadeset šestu točku dnevnog reda - Prijedlog odluke o 

izmjeni Odluke o novčanoj pomoći za opremu novorođenog djeteta. 

 

Raspravu po navedenoj točki dnevnog reda proveli su: 

- Odbor za društvene djelatnosti i brigu za mladež 

- Odbor za financije i proračun i 

- Odbor za statutarno - pravna pitanja  

 

te su donijeli zaključak o prihvaćanju navedene točke dnevnog reda. 

 

Otvaram raspravu. 

Ima li pitanja? 

Ako nema pitanja, zaključujem raspravu i dajem na glasovanje Prijedlog odluke o 

izmjeni Odluke o novčanoj pomoći za opremu novorođenog djeteta. 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora jednoglasno je (17 „za“) 

donijelo 

 

ODLUKU 

 

o izmjeni Odluke o novčanoj pomoći za opremu novorođenog djeteta u tekstu kao što je dan u 

materijalima za sjednicu. 

 Tekst Odluke o izmjeni Odluke o novčanoj pomoći za opremu novorođenog djeteta 

prilaže se ovom zapisniku i njegov je sastavni dio. 

 

 

AD27.) 

MIRAN ŠOIĆ - Prelazimo na dvadeset sedmu točku dnevnog reda - Prijedlog odluke 

o sufinanciranju troškova medicinski pomognute oplodnje.   

 

Raspravu po navedenoj točki dnevnog reda proveli su: 

- Odbor za društvene djelatnosti i brigu za mladež 

- Odbor za socijalnu skrb i zdravstvo 

- Odbor za financije i proračun i 

- Odbor za statutarno - pravna pitanja  

 

te su donijeli zaključak o prihvaćanju navedene točke dnevnog reda. 

 

Otvaram raspravu. 

Ima li pitanja? 

Ako nema pitanja, zaključujem raspravu i dajem na glasovanje Prijedlog odluke o 

sufinanciranju troškova medicinski pomognute oplodnje.   

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora većinom glasova (16 

„za“ i 1 „protiv“) donijelo je 

 

 

 



ODLUKU 

 

o sufinanciranju troškova medicinski pomognute oplodnje u tekstu kao što je dan u materijalima 

za sjednicu.   

 Tekst Odluke o sufinanciranju troškova medicinski pomognute oplodnje prilaže se 

ovom zapisniku i njegov je sastavni dio. 

 

 

AD28.) 

MIRAN ŠOIĆ - Prelazimo na dvadeset osmu točku dnevnog reda - Prijedlog odluke o 

socijalnoj skrbi Grada Samobora.  

 

Raspravu po navedenoj točki dnevnog reda proveli su: 

- Odbor za socijalnu skrb i zdravstvo 

- Odbor za hrvatske branitelje iz Domovinskog rata 

- Odbor za financije i proračun i 

- Odbor za statutarno - pravna pitanja  

 

te su donijeli zaključak o prihvaćanju navedene točke dnevnog reda. 

 

Otvaram raspravu. 

Ima li pitanja? 

Ako nema pitanja, zaključujem raspravu i dajem na glasovanje Prijedlog odluke o 

socijalnoj skrbi Grada Samobora.  

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora jednoglasno je (17 „za“) 

donijelo 

 

ODLUKU 

 

o socijalnoj skrbi Grada Samobora, u tekstu kao što je dan u materijalima za sjednicu.  

 Tekst Odluke o socijalnoj skrbi Grada Samobora prilaže se ovom zapisniku i njegov je 

sastavni dio. 

 

 

AD29.) 

MIRAN ŠOIĆ - Prelazimo na dvadeset devetu točku dnevnog reda - Prijedlog 

provedbenog plana unaprjeđenja zaštite od požara na području grada Samobora za 2024. 

godinu. 

 

Raspravu po navedenoj točki dnevnog reda proveli su: 

- Odbor za gospodarstvo, poduzetništvo, obrtništvo i ulaganja i 

- Odbor za statutarno - pravna pitanja  

 

te su donijeli zaključak o prihvaćanju navedene točke dnevnog reda. 

 

Otvaram raspravu. 

Ima li pitanja? 

Ako nema pitanja, zaključujem raspravu i dajem na glasovanje Prijedlog provedbenog 

plana unaprjeđenja zaštite od požara na području grada Samobora za 2024. godinu. 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora jednoglasno je (17 „za“) 

donijelo 

 

 

 



PROVEDBENI PLAN 

 

plana unaprjeđenja zaštite od požara na području grada Samobora za 2024. godinu u tekstu kao 

što je dan u materijalima za sjednicu. 

 Tekst Provedbenog plana prilaže se ovom zapisniku i njegov je sastavni dio. 

 

 

AD30.) 

MIRAN ŠOIĆ - Prelazimo na tridesetu točku dnevnog reda - Prijedlog III. izmjena i 

dopuna plana razvoja sustava civilne zaštite s financijskim učincima na području grada 

Samobora za razdoblje od 2023. do 2025. godine. 

 

Raspravu po navedenoj točki dnevnog reda proveli su: 

- Odbor za gospodarstvo, poduzetništvo, obrtništvo i ulaganja 

- Odbor za financije i proračun i 

- Odbor za statutarno - pravna pitanja  

 

te su donijeli zaključak o prihvaćanju navedene točke dnevnog reda. 

 

Otvaram raspravu. 

Ima li pitanja? 

Ako nema pitanja, zaključujem raspravu i dajem na glasovanje Prijedlog III. izmjena i 

dopuna plana razvoja sustava civilne zaštite s financijskim učincima na području grada 

Samobora za razdoblje od 2023. do 2025. godine. 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora jednoglasno je (17 „za“) 

donijelo 

 

III. IZMJENE I DOPUNE PLANA 

 

razvoja sustava civilne zaštite s financijskim učincima na području grada Samobora za 

razdoblje od 2023. do 2025. godine u tekstu kao što je dan u materijalima za sjednicu. 

 Tekst III. izmjena i dopuna Plana razvoja sustava civilne zaštite prilaže se ovom 

zapisniku i njegov je sastavni dio. 

 

 

AD31.) 

MIRAN ŠOIĆ – Prelazimo na trideset prvu točku dnevnog reda - Godišnje izvješće o 

radu Dječjeg vrtića Grigor Vitez, Samobor, Perkovčeva 88/1, za pedagošku godinu 2022./2023. 

 

Raspravu po navedenoj točki dnevnog reda proveli su: 

- Odbor za društvene djelatnosti i brigu za mladež 

- Odbor za financije i proračun i 

- Odbor za statutarno - pravna pitanja  

 

te su donijeli zaključak o prihvaćanju navedene točke dnevnog reda. 

 

Otvaram raspravu. 

Ima li pitanja? 

Ako nema pitanja, zaključujem raspravu i dajem na glasovanje Godišnje izvješće o radu 

Dječjeg vrtića Grigor Vitez, Samobor, Perkovčeva 88/1, za pedagošku godinu 2022./2023. 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora jednoglasno je (17 „za“) 

donijelo 

 

 



ZAKLJUČAK 

 

I. 

Prihvaća se Godišnje izvješće o radu Dječjeg vrtića Grigor Vitez, Perkovčeva 88/1, 

Samobor, za pedagošku godinu 2022./2023., u tekstu kao što je dan u materijalima za sjednicu. 

 

II. 

Tekst Godišnjeg izvješća prilaže se ovom zaključku i njegov je sastavni dio. 

 

 

AD32.) 

MIRAN ŠOIĆ – Prelazimo na trideset drugu točku dnevnog reda - Godišnje izvješće o 

radu Dječjeg vrtića Izvor, Samobor, Gustava Krkleca 2, za pedagošku godinu 2022./2023. 

 

Raspravu po navedenoj točki dnevnog reda proveli su: 

- Odbor za društvene djelatnosti i brigu za mladež 

- Odbor za financije i proračun i 

- Odbor za statutarno - pravna pitanja  

 

te su donijeli zaključak o prihvaćanju navedene točke dnevnog reda. 

 

Otvaram raspravu. 

Ima li pitanja? 

Ako nema pitanja, zaključujem raspravu i dajem na glasovanje Godišnje izvješće o radu 

Dječjeg vrtića Izvor, Samobor, Gustava Krkleca 2, za pedagošku godinu 2022./2023. 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora jednoglasno je (17 „za“) 

donijelo 

 

ZAKLJUČAK 

 

I. 

Prihvaća se Godišnje izvješće o radu Dječjeg vrtića Izvor, Gustava Krkleca 2, Samobor, 

za pedagošku godinu 2022./2023., u tekstu kao što je dan u materijalima za sjednicu. 

 

II. 

Tekst Godišnjeg izvješća prilaže se ovom zaključku i njegov je sastavni dio. 

 

 

AD33.) 

MIRAN ŠOIĆ – Prelazimo na trideset treću točku dnevnog reda - Prijedlog zaključka 

o davanju suglasnosti Ustanovi za upravljanje sportskim objektima Sportski objekti Samobor 

za sklapanje ugovora o poslovnoj suradnji sa Samoborskim športskim savezom za 2024. 

godinu. 

 

Raspravu po navedenoj točki dnevnog reda proveli su: 

- Odbor za društvene djelatnosti i brigu za mladež 

- Odbor za financije i proračun i 

- Odbor za statutarno - pravna pitanja  

 

te su donijeli zaključak o prihvaćanju navedene točke dnevnog reda 

 

Otvaram raspravu. 

Ima li pitanja? 



Ako nema pitanja, zaključujem raspravu i dajem na glasovanje Prijedlog zaključka o 

davanju suglasnosti Ustanovi za upravljanje sportskim objektima Sportski objekti Samobor za 

sklapanje ugovora o poslovnoj suradnji sa Samoborskim športskim savezom za 2024. godinu. 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora jednoglasno je (17 „za“) 

donijelo 

ZAKLJUČAK 

 

Daje se suglasnost Ustanovi za upravljanje sportskim objektima Sportski objekti 

Samobor, Andrije Hebranga 26a, Samobor, za sklapanje Ugovora o poslovnoj suradnji sa 

Samoborskim športskim savezom, Andrije Hebranga 26a, Samobor, u iznosu od  136.306,32 

eura bez PDV-a za razdoblje od 1. 1. do 31. 12. 2024. godine, u tekstu kao što je dan u 

materijalima za sjednicu. 

 

 

AD34.) 

MIRAN ŠOIĆ – Prelazimo na trideset četvrtu točku dnevnog reda - Prijedlog zaključka 

o davanju suglasnosti za sklapanje ugovora o subvencioniranju prijevoza učenika srednjih škola 

s prijevoznikom „Autoturist Samobor d.o.o.“ za razdoblje od 01.01. do 31.12.2024. godine. 

 

Raspravu po navedenoj točki dnevnog reda proveli su: 

- Odbor za društvene djelatnosti i brigu za mladež 

- Odbor za financije i proračun i 

- Odbor za statutarno - pravna pitanja  

 

te su donijeli zaključak o prihvaćanju navedene točke dnevnog reda 

 

Otvaram raspravu. 

Ima li pitanja? 

Ako nema pitanja, zaključujem raspravu i dajem na glasovanje Prijedlog zaključka o 

davanju suglasnosti za sklapanje ugovora o subvencioniranju prijevoza učenika srednjih škola 

s prijevoznikom „Autoturist Samobor d.o.o.“ za razdoblje od 01.01. do 31.12.2024. godine. 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora većinom glasova (16 

„za“ i 1 „protiv“) donijelo je 

 

ZAKLJUČAK 

 

I. 

Prihvaća se prijedlog Ugovora o subvencioniranju učeničkih srednjoškolskih relacijskih 

pokaznih markica za razdoblje od 1. siječnja do 31. prosinca 2024. godine između Grada 

Samobora i trgovačkog društava AUTOTURIST SAMOBOR d.o.o., Dobriše Cesarića 26, 

Samobor, u tekstu kao što je dano u materijalima.  

 

II. 

Ovlašćuje se gradonačelnica Grada Samobora za potpis Ugovora iz točke I. ovog 

zaključka. 

III. 

Ovaj zaključak stupa na snagu danom donošenja, a objavit će se u Službenim vijestima 

Grada Samobora. 

 

 

 

 

 



AD35. 

MIRAN ŠOIĆ – Prelazimo na trideset petu točku dnevnog reda - Prijedlog odluke o 

poništenju Javnog poziva za predlaganje kandidata za članove Savjeta mladih Grada Samobora. 

Raspravu po navedenoj točki dnevnog reda proveli su: 

- Odbor za izbor i imenovanja i 

- Odbor za statutarno - pravna pitanja  

 

te su donijeli zaključak o prihvaćanju navedene točke dnevnog reda 

 

Otvaram raspravu. 

Ima li pitanja? 

Ako nema pitanja, zaključujem raspravu i dajem na Prijedlog odluke o poništenju 

Javnog poziva za predlaganje kandidata za članove Savjeta mladih Grada Samobora. 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora jednoglasno je (17 „za“) 

donijelo 

 

ODLUKU 

 

I. 

 Poništava se Javni poziv za predlaganje kandidata za članove Savjeta mladih Grada 

Samobora objavljen 25. listopada 2023. godine na službenim internet stranicama Grada 

Samobora. 

 

II. 

 Ova odluka stupa na snagu danom donošenja, a objavit će se na službenim internet 

stanicama Grada Samobora. 

 

 

AD36.) 

MIRAN ŠOIĆ – Prelazimo na trideset šestu točku dnevnog reda - Prijedlog javnog 

poziva za predlaganje kandidata za članove Savjeta mladih Grada Samobora. 

Raspravu po navedenoj točki dnevnog reda proveli su: 

- Odbor za izbor i imenovanja 

- Odbor za društvene djelatnosti i brigu za mladež i 

- Odbor za statutarno - pravna pitanja  

 

te su donijeli zaključak o prihvaćanju navedene točke dnevnog reda. 

 

Otvaram raspravu. 

Ima li pitanja? 

Ako nema pitanja, zaključujem raspravu i dajem na Prijedlog javnog poziva za 

predlaganje kandidata za članove Savjeta mladih Grada Samobora. 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora jednoglasno je (17 „za“) 

donijelo 

 

JAVNI POZIV 

 

za predlaganje kandidata za članove Savjeta mladih Grada Samobora u tekstu kao što je dan u 

materijalima za sjednicu. 

 Tekst Javnog poziva za predlaganje kandidata za članova Savjeta mladih Grada 

Samobora prilaže se ovom zapisniku i njegov je sastavni dio. 



AD37.) 

MIRAN ŠOIĆ – Prelazimo na trideset sedmu točku dnevnog reda - Ostale informacije. 

 

Ima li pitanja ili prijedloga? 

 

 IRENA FRANCEKOVIĆ – S obzirom da mi niste dali na aktualnom satu govoriti sada 

ukratko tražim pisanim putem da mi dostavite, u što kraćem roku, popis svih udruga koje djeluju 

na području grada Samobora, razvrstane po djelatnostima i popis novaca koje je pojedina 

udruga u ovoj godini dobila? Znam da je to veliki posao, ali prosim lijepo kada bude gotovo da 

mi isto dostavite da možemo onda na Gradskom vijeću imati jednu točku o tome. 

 Tu mislim na sve udruge koje djeluju u Gradu Samoboru, razvrstane po djelatnostima i 

novcima koje su dobile ove godine. 

 

 MIRAN ŠOIĆ – Ima li još pitanja ili prijedloga? 

 Ako nema, zahvaljujem se da smo ovu godinu lijepo završili, svima bi zaželio 

blagoslovljen Božić sretnu Novu godinu, puno zdravlja i penez, i da još ovu godinu izdržimo 

do kraja 2024. 

 Sada vas pozivam sve na druženje u Pivnici po starom običaju, a na izlazu ima poklona 

koje si možete uzeti. 

 

 PETRA ŠKROBOT – Da se pridružim dobrim željama i čestitkama. Hvala svima na 

suradnji u ovoj godini u Gradskom vijeću, nadam se da nastavljamo konstruktivno i dalje i u 

dobrom raspoloženju.  

Želim vam svima sve najbolje za nadolazeće blagdane i vidimo se dogodine, a prije toga 

druženje.  

 

S obzirom da se više nitko ne javlja za riječ, a Dnevni red današnje sjednice je iscrpljen, 

predsjednik Gradskog vijeća Grada Samobora zaključuje 27. sjednicu Gradskog vijeća Grada 

Samobora. 

 

 

Dovršeno u 18.15 sati. 

 
 

ZAPISNIČARKA   PROČELNICA   PREDSJEDNIK 

Nada Gorišek   Valentina Horvat, dipl. iur.  Miran Šoić  
 

 

 
 

 


